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Zápis z jednání Představenstva Místní akční skupiny Hlinecko, z. s. 

 

Datum a čas konání: 2. 12. 2024, 15:00 hod.  

Místo konání: Kancelář MAS Hlinecko, Komenského 187, Hlinsko 539 01  

Hlasování se zúčastnili: 6 členů představenstva 

Martin Pavliš (předseda představenstva) – soukromý sektor 

Josef Janotka – soukromý sektor 

Marian Solčanský – veřejný sektor 

Tomáš Dubský – veřejný sektor 

Vít Šimon – soukromý sektor 

Lada Leszkowová – soukromý sektor 

Omluveni: Petr Svoboda – veřejný sektor 

 

Program: 

1. Operační program Technologie a aplikace pro konkurenceschopnost (OPTAK): projednání 
výsledků výzvy č. 3/2024, změna programového rámce na rok 2025  

2. Integrovaný regionální operační program (IROP): projednání došlého projektu z výzvy IROP č. 
6/2023 – CESTOVNÍ RUCH   

3. Projednání výsledků 9. výzvy o udělení certifikátu „Kvalita z Hlinecka“ 
4. Studie přístupnosti MAS Hlinecko – připomínky 
5. Program obnovy venkova Pardubického kraje 2025 
6. Administrativně-organizační záležitosti MAS 
7. Různé 

 
Všichni účastníci: Dle prezenční listiny 
 
Předseda Martin Pavliš zahájil jednání představenstva a konstatoval, že představenstvo je usnášeníschopné 
a představil navržený program jednání, který byl členům představenstva spolu se všemi podklady 
k jednotlivým bodům zaslán v předstihu.   

 

1. Operační program Technologie a aplikace pro konkurenceschopnost (OPTAK): projednání výsledků 
výzvy č. 3/2024, změna programového rámce na rok 2025  

Martin Pavliš představil první oficiální bod programu – projednání a výběr došlých projektových záměrů 
žadatelů v rámci první vypsané výzvy č. 3/2024 z OPTAK. Následně vyzval členy představenstva k předložení 
podepsaných etických kodexů. Všichni přítomní členové doložili podepsané prohlášení o neexistenci střetu 
zájmů k hodnoceným projektům ve výzvě OPTAK (etický kodex). 

Pan Pavliš požádal Jana Holečka, který byl pověřen ze strany předsedy výběrové komise MAS Jaroslava Kyncla 
o představení a provedení celým procesem hodnocení, kterou dělala výběrová komise.   

Jan Holeček shrnul, že programový rámec OPTAK pro MAS Hlinecko byl schválen v létě 2023. Dále uvedl, že 
letos byly vyhlášeny už tři výzvy OPTAK, v rámci kterých se povedlo dostat do realizace pouze jeden projekt. 
Třetí výzva tedy byla vyhlášena na zbylou alokaci 720 535,- Kč k rozdělení z doposud celkového finančního 
rozpočtu 1,79 mil. Kč. 
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K 31. 10. 2024, kdy byla třetí výzva uzavřena, přišly celkem dva projektové záměry s dotačním požadavkem 
na cca 1,8 mil. Kč. Tyto záměry byly administrativně zkontrolovány ze strany pracovníků kanceláře MASH a 
ke každému projektovému záměru byl vypracován kontrolní list administrativní kontroly, který je archivován 
v elektronické i listinné podobě. Podklady k projektovým záměrům spolu s hodnotícími kontrolními listy byly 
předem zaslány členům výběrové komise. Přehled došlých projektových záměrů je umístěn v příloze č. 1 
zápisu. 

Dle kontroly kanceláře MAS splnily oba projektové záměry administrativní podmínky dané interními postupy 
MASH pro programový rámec OPTAK pro získání vyjádření o souladu se Strategií CLLD. 

Následně 25. 11. 2024 zasedla výběrová komise, aby oba projektové záměry posoudila z pohledu věcného 
zaměření a přiřadila jim body dle předem definovaných hodnotících kritérií. Výsledky jsou umístěny v příloze 
č. 2a a 2b zápisu. 

Na základě tohoto hodnocení výběrová komise doporučuje představenstvu k podpoře pouze jeden projekt 
(žadatel SAVE CZ s.r.o.), který požaduje 720 110,- Kč, neboť druhý projekt (žadatel Miroslav Pekař) nesplnil 
podmínku oprávněného žadatele pro nadřazenou výzvu OPTAK, která umožňuje předložit pouze jeden 
projekt ze strany jednoho žadatele (IČ). 

Následně předal Jan Holeček slovo zpět předsedovi představenstva Martinovi Pavlišovi. 

Další postup po projednání v představenstvu MASH a případném schválení projektů je definován tak, že bude 
následně žadateli vystaveno Vyjádření o souladu se SCLLD MASH tzv. akceptační dopis MAS, který je povinnou 
přílohou do nadřazené výzvy OPTAK. Po obdržení akceptačního dopisu ze strany MASH tedy žadatel vyhotoví 
do 60 dnů po tomto obdržení již „klasickou“ žádost v elektronickém systému ISKP21+ a předloží 
k vyhodnocení na řídicí orgán OPTAK. 

S ohledem na výše popsané skutečnosti je navrženo toto usnesení. 

Návrh usnesení č.1a: 

Představenstvo MAS Hlinecko schvaluje výsledky hodnocení projektů přijatých ve Výzvě OPTAK č. 3/2024 – 
Technologie pro MAS Hlinecko z jednání Představenstva. Představenstvo MASH schvaluje vydání pro daný 
projektový záměr (Digitální transformace ve společnosti SAVE CZ s.r.o.) Vyjádření o souladu se SCLLD MASH. 

 

Výsledek hlasování: 

Pro: 6 Proti: 0   Zdržel se: 0 

 

Martin Pavliš dále konstatoval, že usnesení bylo schváleno a tím byla téměř vyčerpána celá finanční alokace 
OPTAK pro MAS Hlinecko. Pokud podpořený projekt splní podmínky MAS i OPTAK, tak mu řídící orgán vydá 
Rozhodnutí o poskytnutí dotace a tím i splní MAS Hlinecko finanční milník, který nám tak byl určen.  

Nicméně řídící orgán MPO se rozhodl prodloužit nadřazenou výzvu OPTAK do 31. 10. 2025 a těm MAS, které 
splní finanční milník do 31. 3. 2025 umožní žádat o další navýšení finančních prostředků. K tomu je nutné ze 
strany MAS Hlinecko podat žádost o změnu příslušného programového rámce. Pokud tak MAS učiní, bude 
moci v roce 2025 vypsat minimálně jednu další výzvu v OPTAK pro žadatele z Hlinecka. Výzva by mohla být 
vyhlášena na jaře 2025, přesný harmonogram by byl stanoven až dle výsledků jednání MAS a MPO a následně 
by ho schvalovalo představenstvo MAS. 

Návrh usnesení č. 1b: 

Představenstvo MAS schvaluje změnu programového rámce OPTAK s cílem prodloužení jeho realizace dle 
harmonogramu nadřazené výzvy OPTAK a získání tak dalších finančních prostředků. Dále pověřuje kancelář 
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MAS Hlinecko, aby udělalo všechny potřebné administrativní kroky k tomu, aby mohla být v roce 2025 
vyhlášena další příslušná výzva MAS pro žadatele z území Hlinecka. 

 

Výsledek hlasování: 

Pro: 6    Proti: 0   Zdržel se: 0 

 

2. Integrovaný regionální operační program (IROP): projednání došlého projektu z výzvy IROP č. 6/2023 – 

CESTOVNÍ RUCH   

 

Martin Pavliš představil druhý oficiální bod programu – projednání a výběr došlých projektových záměrů 
žadatelů v rámci vypsané výzvy IROP č. 6/2023 – CESTOVNÍ RUCH. Následně vyzval členy představenstva 
k předložení podepsaných etických kodexů. Všichni přítomní členové doložili podepsané prohlášení o 
neexistenci střetu zájmů k hodnoceným projektům ve výzvách IROP MASH (etický kodex). 

Pan Pavliš požádal Jana Holečka o jeho představení a provedení celým procesem hodnocení.   

Programový rámec Integrovaného regionálního operačního programu (IROP) pro MAS Hlinecko byl schválen 
na jaře 2023. Výzva na opatření pro oblast cestovního ruchu byla vypsána k 1. 12. 2023 v celkové výši 1 140 
000,- Kč. Výzva byla průběžná a není u ní tedy nastaveno věcné hodnocení, tudíž není dle interních postupů 
MASH pro programový rámec IROP nutné, aby se k nim vyjadřovala výběrová komise MASH. 

Dne 25. 10. 2024 přišel jeden projektový záměr (Stavební úpravy objektu č.p. 561 – Turistické informační 
centrum Hlinsko) s dotačním požadavkem na 1 140 000,- Kč. Tento záměr byl administrativně zkontrolován 
ze strany pracovníků kanceláře MASH a byl k němu vypracován kontrolní list administrativní kontroly, který 
je archivován v elektronické i listinné podobě. Kontrolní list byl předem zaslán členům v podkladech na 
jednání představenstva. Přehled došlých a vybraných projektových záměrů je umístěn v příloze č. 3a a 3b 
zápisu. 

Dle kontroly splnil daný projektový záměr podmínky dané interními postupy MASH pro programový rámec 
IROP pro získání vyjádření o souladu se Strategií CLLD: 

1) Projektový záměr splnil podmínky hodnocení MASH. 
2) Projektový záměr se výší požadované dotace vejde do alokace MAS v dané výzvě MAS. 

 

Další postup po projednání v představenstvu MASH a případném schválení projektů je definován tak, že bude 
následně žadateli vystaveno Vyjádření o souladu se SCLLD MASH tzv. akceptační dopis MAS, který je povinnou 
přílohou do „velké“ výzvy IROP. Po obdržení akceptačního dopisu ze strany MASH tedy žadatel vyhotoví do 
60 dnů po tomto obdržení již „klasickou“ žádost v elektronickém systému ISKP21+ a předloží k vyhodnocení 
na řídicí orgán IROP. 

S ohledem na dosavadní výsledky průběžných výzev MASH IROP, kdy je vyčerpáno 99 % prozatímně 
přidělených prostředků se již nepředpokládá v roce 2025 žádné další kolo hodnocení došlých projektů. Již 
nyní bez problémů splňujeme finanční milníky dané ze strany řídícího orgánu MMR pro naší MAS, které budou 
kontrolovány k 30. 6. 2025. Na základě toho předpokládáme bezproblémové uvolnění zbylých 30 % financí 
(cca 10 mil. Kč) na naše další projekty z IROP pro období 2026-2029. 

Návrh usnesení č.2: 

Představenstvo MAS Hlinecko vybírá a schvaluje aktuálně předložený projektový záměr do výzvy IROP 
č.6/2023 – CESTOVNÍ RUCH. Představenstvo MASH schvaluje vydání nositeli (Město Hlinsko) projektového 
záměru Vyjádření o souladu se SCLLD MASH. 
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Výsledek hlasování: 

Pro: 6   Proti: 0   Zdržel se: 0 

 

 

3. Projednání výsledků 9. výzvy o udělení certifikátu „Kvalita z Hlinecka“   
 

Martin Pavliš představil třetí bod programu – výsledky 9. výzvy značky „Kvalita z Hlinecka“. 

MAS Hlinecko vlastní již 10 let marketingovou značku „Kvalita z Hlinecka“, která označuje vybrané kvalitní 
místní výrobky a produkty, zážitky a ubytovací a stravovací zařízení. Aktuálně je uděleno 19 certifikátů. Na 
podzim 2024 MAS vypsalo výzvu pro budoucí zájemce o tuto značku. Příslušné informace byly zveřejněny na 
webu MAS, v místních novinách a zaslány i organizacím, které o tuto značku projevily během roku zájem. 

V rámci výzvy došly tři žádosti o udělení značky. K jejich hodnocení zasedla 12. 11. 2024 výběrová komise a 
rozhodla takto: 

Ocenění značkou „Kvalita z Hlinecka“ získávají dva noví žadatelé, jeden v kategorii výrobků a produktů (firma 
Biobobo s.r.o. s výrobky Kompostér Flex, separační kompostovací toalety: Triobob, Triobob PLUS, Výsernice 
Zahradnice, Výsernice Nóbl) a jeden v kategorii zážitků (TIC Hlinsko – Hlinecké jarmarky). 

Firma Šijemáma s.r.o. se svým výrobkem „lněné košile z Hlinecka“ nebyla podpořena.  

Udělených certifikátů regionální značky Kvalita z Hlinecka je nyní na celkovém počtu 21.  

Návrh usnesení č.3: 

Představenstvo MAS bere na vědomí výsledky 9. výzvy pro žadatele o udělení certifikátu „Kvalita z Hlinecka“. 

 

Výsledek hlasování: 

Pro: 6   Proti: 0   Zdržel se: 0 

 

4. Studie přístupnosti MAS Hlinecko – připomínky 
 

Martin Pavliš představil čtvrtý bod programu – Studie přístupnosti MAS Hlinecko 

V rámci projektu „Hlinecko – region pomáhající a učící“ jsme během roku 2024 zpracovali Studii přístupnosti 
regionu MAS Hlinecko. Tato studie vychází z úkolů Komunitního plánu sociálních služeb ORP Hlinsko a měla 
by být určitým návodem a pomocníkem zejména pro správce veřejných budov a prostranství při jejich 
případných úpravách, dále ukazuje určitou osvětu a informovanost v tématu přístupnosti, které je zejména 
ve venkovských oblastech značně upozaděno (snad vyjma škol), a v neposlední řadě se může stát významnou 
oporou při získávání možných dotací na opatření, která jsou spojena s tématem přístupnosti.  

Pracovní verze analytické i návrhové části Vám byly zaslány předem k případným připomínkám, které můžete 
buď sdělit zde na místě, nebo i klidně poslat do konce týdne (8. 12.) elektronicky. 

Návrh usnesení č.4: 

Představenstvo MAS bere na vědomí Studii přístupnosti MAS Hlinecko. 

 

Výsledek hlasování: 

Pro: 6   Proti: 0   Zdržel se: 0 
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5. Program obnovy venkova Pardubického kraje 2025 

Martin Pavliš představil pátý bod programu – možnosti Programu rozvoje venkova Pk 2025. 

V současnosti je opět vypsán tradiční dotační titul Program obnovy venkova Pardubického kraje na rok 2025. 
Jeho tematické zaměření pro MAS je opět velmi podobné jako v minulých letech – podpora regionálních 
produktů, občanské vybavenosti, péče o krajinu, tvorba koncepcí a strategií nebo infrastruktury cestovního 
ruchu. Maximální dotace je 200 000,- Kč a 70 % z nákladů projektu. Nyní bude nutné opět rozhodnout o 
návrhu projektu za MAS Hlinecko. Žádost se podává od 1. 12. do 31. 12. 2024. 

V roce 2024 jsme realizovali určitou obdobu Malého Leaderu, kdy byly podpořeny tři nejmenší obce Hlinecka, 
které ještě nikdy neobdržely dotaci z MAS. Obce realizovaly projekty na dovybavení občanskou vybaveností 
na veřejných prostranství. 

Během roku 2024 jsme také realizovali z individuální dotace Pardubického kraje festival Týden poznání 
Hlinecko. Hlavním cílem festivalu, do kterého se zapojilo 15 místních organizací, bylo ukázat žákům i široké 
veřejnosti, že vzdělávání, věda a inovace mohou být atraktivní a že se s nimi mohou potkat a realizovat je i 
ve městě Hlinsku. Jednotlivé zapojené instituce připravily pro vytipované cílové skupiny atraktivní programy, 
speciální akce pro školy, přednášky, exkurze, workshopy, výstavy atd. Celková návštěvnost byla cca 3000 
účastníků a obecně byla organizátory vyhodnocena jako velmi úspěšná tak, že by v tom chtěli pokračovat i 
v roce 2025. 

Pořádání Týdnu poznání je téměř celoroční práce zejména na straně MAS, která celou akci koordinuje a 
marketingově zajišťuje. Pro rok 2025 bychom jí také rádi rozšířili i mimo město Hlinsko, a to do celého regionu 
MAS Hlinecko. Z důvodu zajištění financí bychom tedy rádi na tento festival poznání požádali o dotaci z POV 
Pk 2025. Minulý ročník hospodařil s rozpočtem cca 250 tis. Kč, což by odpovídalo i možnostem POV. 

Návrh usnesení č.5:  

Představenstvo MAS souhlasí s podáním žádosti o dotaci do POV Pk s názvem „Týden poznání Hlinecko 2025“ 
a pověřuje pracovníky MAS Hlinecko tuto žádost zpracovat a v daném termínu podat. 

 

Výsledek hlasování: 

Pro: 6 Proti: 0    Zdržel se: 0 

 
6. Administrativně-organizační záležitosti MAS   

Martin Pavliš konstatoval v rámci tohoto bodu, že dochází k personálním změnám u dvou členů MAS. 

- Na základě změny starosty v obci Krouna, který je zároveň i členem výběrové komise MAS, nám bylo 
ze strany obce oznámeno, že za obec Krouna je do MAS a do výběrové komise nominován nový 
zástupce, a to Ing. Zdeněk Bukáček (radní obce Krouna). Tato skutečnost bude projednána i na Valné 
hromadě MAS.  

- Podobný postup bude i u dalšího člena SKI klub Hlinsko, jehož předseda pan Poula v roce 2024 zemřel, 
a nyní bude zastupovat spolek Robert Vokáč. 

Návrh usnesení č.6a:  

Představenstvo MAS bere na vědomí personální změny u členů MAS – obec Krouna a SKI klub Hlinsko.  

 

Výsledek hlasování: 

Pro: 6 Proti: 0    Zdržel se: 0 
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Martin Pavliš dále konstatuje, že s ohledem na čerpání dotací na jednotlivé projekty občas dochází k tomu, 
že se na účtu MAS objeví vyšší finanční částka (cca 1 mil. Kč), která tam několik měsíců leží, dokud není zase 
profinancována). S ohledem ke skutečnosti, že běžný účet MAS, který je veden u České spořitelny, není 
úrokově zvýhodněn, jsme požádali přiděleného bankéře o nabídku na zřízení termínovaného účtu. Tato 
nabídka Vám byla poslána předem a nyní je na nás, zda jí chceme využít či nikoliv. 

Fixace sazby na období 1 měsíc   .... 2,35 % p.a. 

Fixace sazby na období 3 měsíce .... 2,75 % p.a. 

Fixace sazby na období 6 měsíců .... 2,40 % p.a. 

Návrh usnesení č.6b:  

Představenstvo MAS schvaluje zřízení termínovaného účtu u České spořitelny s délkou fixace na 1 měsíc  
v aktuálně platné úrokové výši s tím, že jí lze opakovaně obnovovat, pokud to finanční možnosti MAS umožní 
a není tak ohroženo její běžné fungování.  

 

Výsledek hlasování: 

Pro: 6 Proti: 0    Zdržel se: 0 

 

7. Různé   

Jan Holeček upozornil, že v lednu 2025 zástupci kanceláře MAS vytvoří dvě Zprávy o plnění integrované 
strategie (ISg), a to za období 2014-2020 a 2021-2027. Tyto zprávy je nutné dle pravidel MMR ze strany 
představenstva MAS schválit.  

Pan Šimon dal do diskuse téma možností odměn pro zaměstnance kanceláře MAS. Pan Pavliš přislíbil, že zjistí 
u účetní MAS, jaké jsou letošní možnosti udělení odměn, a to primárně v rámci účetního střediska 99, kde 
jsou vedeny neúčelové (nedotační) finanční prostředky MAS. 

Lada Leszkowová oznámila, že spolek (GT Hlinsko – zapsaný spolek), který v MAS zastupuje, bude ukončovat 
svoji činnost, tudíž bude ukončovat i členství v představenstvu MAS, potažmo i v celé MAS, a to k 31. 12. 
2024. Z toho důvodu bude nutná dodatečná volba do představenstva MAS na nejbližší Valné hromadě MAS. 

Martin Pavliš oznámil, že se chystá rezignovat na funkci předsedy spolku Místní akční skupiny Hlinecko, z. 
s. Po pečlivém zvážení všech okolností dospěl k závěru, že v situaci, kdy se bude muset nyní nově intenzivně 
věnovat svým pracovním závazkům, je to nejlepší krok pro něj i pro Místní akční skupinu Hlinecko, z. s. Důvody 
rezignace jsou čistě pracovní, jelikož se musí věnovat rozsáhlému projektu při modernizaci jeho firmy Mias 
OC spol. s r.o. Je připraven poskytnout veškerou potřebnou pomoc při předávání svých povinností jeho 
nástupci. Nicméně v MAS jako člen zůstává a zároveň zůstává i jako člen představenstva. Z toho důvodu si 
bude muset představenstvo na nejbližším setkání zvolit ze svých řad nového statutárního zástupce MAS. 

Dále neměl nikdo dalších připomínek, tak Martin Pavliš jednání představenstva ukončil. 

 

 

 

Zapsal: ……………………………………………………   Schválil: ……………………………………………………. 

Mgr. Jan Holeček      Ing. Martin Pavliš 
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PŘÍLOHY ZÁPISU: 

 

Příloha č. 1 – Seznam přijatých projektových záměrů do výzvy č. 3/2024 z OPTAK 

Pořadí Název projektu Žadatel Místo 
realizace 

Celkové 
způsobilé 
výdaje CZV (Kč) 

Požadovaná 
výše dotace 
(Kč) 

1. Digitální transformace ve společnosti 
SAVE CZ s.r.o. 

SAVE CZ s.r.o Hlinsko 1 440 220,00 720 110,00 

2. MIROSLAV PEKAŘ – POŘÍZENÍ CNC 
OBRÁBĚCÍHO STROJE   

Miroslav Pekař Hlinsko 2 137 860,00 1 068 930,00 

 

 

Příloha č. 2a – Seznam projektových záměrů dle dosažených bodů ve Výzvě OPTAK č. 3/2024 – 

Technologie pro MAS Hlinecko – Splněny podmínky věcného hodnocení 

Název 
projektu 

Žadatel Místo 
realizace 

Celkové 
způsobilé 
výdaje CZV 
(Kč) včetně 
nepřímých 

Požadovaná 
výše dotace 
(Kč) 

Přidě
lené 
body 

Pořadí Splněny 
podmínky 
věcného 
hodnocení 

Pozná
mka 

Digitální 
transformace 
ve společnosti 
SAVE CZ s.r.o. 

SAVE CZ 
s.r.o. 

Hlinsko 1 440 220,00 720 110,00 50 1. ANO  

 

 

Příloha č. 2b – Seznam projektových záměrů dle dosažených bodů ve Výzvě OPTAK č. 3/2024 – 

Technologie pro MAS Hlinecko – Nesplněny podmínky věcného hodnocení 

Název 
projektu 

Žadatel Místo 
realizace 

Celkové 
způsobilé 
výdaje CZV 
(Kč) včetně 
nepřímých 

Požadovaná 
výše dotace 
(Kč) 

Přidě
lené 
body 

Pořa
dí 

Splněny 
podmínky 
věcného 
hodnocení 

Poznámka 

MIROSLAV 
PEKAŘ – 
POŘÍZENÍ CNC 
OBRÁBĚCÍHO 
STROJE 

Miroslav 
Pekař 

Hlinsko 2 137 860,00 1 068 930,00 20 1. NE Žadatel není 
pro 
nadřazenou 
výzvu MPO 
oprávněným 
žadatelem* 

* Žadatel již byl podpořen v rámci výzvy č. 2/2024, přičemž tato výzva stejně jako výzva č. 3/2024 má vazbu 

na nadřazenou výzvu ŘO OP TAK: „Technologie pro MAS (CLLD) – Výzva I“, Pravidly pro žadatele je počet 

projektů od jednoho žadatele (1 IČ) v rámci této nadřazené výzvy omezen na jednu aktivní žádost.  
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Příloha č. 3a – Seznam přijatých projektových záměrů do výzvy č. 6/2023 z IROP 

Došlé projektové záměry do výzvy č. 6/2023 CESTOVNÍ RUCH ke dni 29. 10. 2024 

Název projektu Žadatel Požadovaná 
dotace v Kč 

Datum 

Stavební úpravy objektu č.p. 561 - Turistické informační 
centrum Hlinsko 

Město 
Hlinsko 

1 140 000,00 25. 10. 2024 

 

 

Příloha č. 3b – Seznam vybraných projektových záměrů do výzvy č. 6/2023 z IROP 

Vybrané projektové záměry do výzvy č. 6/2023 CESTOVNÍ RUCH  

Název projektu Žadatel Požadovaná 
dotace v Kč 

Datum 

Stavební úpravy objektu č.p. 561 - Turistické informační 
centrum Hlinsko 

Město 
Hlinsko 

1 140 000,00 25. 10. 2024 

Celková finanční alokace výzvy č. 6 a datum ukončení příjmu žádostí do 
výzvy: 

1 140 000,00 31. 12. 2025 

Pozn. S ohledem na skutečnost, že Představenstvo MASH podpořilo všechny aktuálně došlé projektové záměry 
(k 29. 10. 2024 ), tak nebyl určen žádný seznam nevybraných projektových záměrů ani žádný seznam 
náhradních projektových záměrů. 
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